
Zápis z plenární schůze konané dne 18.11.2009 

 
Program:   1. Zahájení 
                     2. Příspěvek pana ředitele Mgr. Petra Vágnera 
                     3. Zpráva o hospodaření za rok 2008/2009 
                     4. Návrhy na přerozdělení získaných financí 
                     5. Schválení příspěvku na rok 2009/2010 
                     6. Diskuse 
                     7. Závěr 
 
 
Ad 1. Přivítání všech zúčastněných. Představení současného výboru SRPŠ. 
                                  Předseda: p.Milan Ebert 
                                  Členové: p. Martina Lžičařová 
                                                   p. Lenka Vymazalová 
  
Ad 2. Příspěvek pana ředitele se týkal činnosti školy v uplynulém období, úspěchů našich 
žáků v různých soutěžích, získání ocenění „Férová škola“ a  změn v personálním obsazení 
vedení školy a ŠJ. 
 
Ad 3.  Viz Příloha 
 
Ad 4.  Předpokládané příjmy                             55 000,-   -   60 000,- Kč 
           Předpokládané výdaje   -   Třídy na odměny (500,- Kč na třídu)                                                                                                      
                                                           Družiny                                                       
                                                           Zápis prvňáčků                                              
                                                           Kabinety 
                                                           Knihovny               
                                                           Sportovní vybavení na lyžařský výcvik 
                                      Adaptační kurz 
                                                           Kroužky 
    Jednorázové akce (Velikonoce, Halloween…) 
    Soutěže (recitační, pěvecká, výtvarné, Pod modrou   
                                                                             oblohou…) 
                                                            Nově: Družební styky 
 
 
Ad 5. Na letošní školní rok byl schválen příspěvek 150,- na rodinu. Platí nejstarší ze 
sourozenců na naší škole. 
 
 
Ad 6. V diskusi vystoupila p. uč. Čápová s dotazem, zdali se uberou peníze na ostatních 
aktivitách, aby se mohly finančně podpořit nově družební styky našich žáků.  
Odpověď: Tato částka se ubere tam, kde v minulých letech byly dotace několikrát po sobě 
vysoké.  
 
 



Ad 6. Usnesení:         Plenární schůze SRPŠ 
1) Se seznámila s příspěvkem pana ředitele týkajícím se činnosti školy v uplynulém 

období, jako jsou změny v personálním obsazení vedení školy a ŠJ; nových aktivit a 
úspěchů školy 

 
 

2) Bere na vědomí zprávu o hospodaření ve školním roce 08/09 
 
 

3) Navrhuje přerozdělit získané finance obdobným způsobem jako dosud, popř. zbylé 
peníze investovat do rozvoje styků s družební školou v Banské Štiavnici a na pobyt 
žáků flétnového souboru v Německu 

 
        

4) Schvaluje příspěvek na školní rok 2009/2010 ve výši 150,- Kč na rodinu 
        

 


